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Protokół nr LVII/2022 

LVII Sesja w dniu 8 lipca 2022, tryb hybrydowy  

Obrady rozpoczęto 5 kwietnia 2022 o godz. 12:50, a zakończono o godz. 13:30 tego samego dnia. 

 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1  

do protokołu. 

 

Zdalnie w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Radny Zenon Buraczek 

- Radna Marzena Gajek 

- Radny Jan Mickiewicz 

- Radna Helena Szymkiewicz 

 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Mieszkańcy 

 

Ad. pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek otworzył obrady LVII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, na podstawie wniosku 

Burmistrza Miasta. Przewodniczący powitał zebranych. Poformował, że głosowanie będzie odbywało 

się poprzez imienne wyczytywanie radnych. Osoby posiadające ze sobą tablety zgłaszają się  

do wypowiedzi przez tablety pozostali radni w celu zabrania głosu w dyskusji i bycia słyszalnymi dla 

mieszkańców zobowiązani są podejść do mównicy.  Obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka 

Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Nie zgłoszono poprawek do porządku obrad i Przewodniczący przeszedł do realizacji poniższego 

porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

3.1. zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.2. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.    

3.3 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/191/12 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 28 czerwca 

2012 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobkach miejskich 
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prowadzonych przez Gminę Miejską Kętrzyn, wysokości opłaty za wydłużony pobyt dziecka 

w żłobkach miejskich, wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłaty za pobyt dziecka w żłobkach 

miejskich. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

6. Zamknięcie LVII  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwały:  

3.1 

Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie opiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033  
w głosowaniu imiennym: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się” – 
została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 2 do protokołu 
3.2 
Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie opiniowały przedmiotowy 
projekt uchwały. 
Radny Zbigniew Nowak zgłosił zdanie odrębne dotyczące budowy  ul. Targowej. Stwierdził, że  
na sesji w dniu 26 marca 2020 r. zgłosił sprzeciw by przejmować prywatne grunty pod budowę drogi. 
Jego stanowisko i zdanie w tej sprawie się nie zmieniło, jako argument podał inne traktowanie  
np. mieszkańców ul. Samulowskiego. Odniósł się do protokołu sesji z 26 marca 2020r., w którym 
Burmistrz stwierdził, że zostaną ustalone priorytety odnośnie budowy dróg. Zapytał gdzie są te 
priorytety, bo nikt nic nie ustalał. Dlaczego ta ulica, a nie np. Górna, gdzie mieszkańcy czekają wiele 
lat. Zdaniem radnego mieszkańcy powinni być traktowani w sposób sprawiedliwy i uczciwy, według 
kolejności. Dlatego zagłosuje przeciw tej uchwale. 
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział…to jest budowanie bazy dokumentacji.. Górna 
razem z Targową jest ciągle we wniosku, który leży do rozpatrzenia…nie ma tak, żeśmy pominęli. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w głosowaniu imiennym: 12 głosów 
„za”, 1 głos „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się” – została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
3.3 

Przewodniczący rady poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie opiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/191/12 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia  28 
czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobkach miejskich 
prowadzonych przez Gminę Miejską Kętrzyn, wysokości opłaty za wydłużony pobyt dziecka  
w żłobkach miejskich, wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków częściowego 
lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłaty za pobyt dziecka w żłobkach miejskich  
w głosowaniu imiennym: 13 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – 
została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu. 
 

Ad. pkt 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań 

Ad. pkt 5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
Radny Zbigniew Nowak zgłosił wniosek o zainstalowanie na ul. Łokietka (w rejonie Pumpracka) 
progu zwalniającego oraz zwiększenia środków o kwotę ok. 30 tyś. zł dla MOSIR-u  
z przeznaczeniem na wykonanie prac takich jak nawiezieni ziemi pod trawnik oraz otoczenie obiektu 
niskim drzewostanem. Zaproponował również powrót do poprzedniego systemu obsługi sesji. 
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Radny Jerzy Baranowski głosił wniosek o naprawę słupa z kamerą przy wylocie z ul. Sikorskiego  
na ul. Daszyńskiego.  
Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka poinformował radnego, że będzie to zrobione, naprawa się 
przeciąga w związku z gwarancją na kamerę. 
Radny Czesław Ćwik  dołączył się do wniosku Radnego Zbigniewa Nowaka w sprawie Pumpracka. 
Następnie głos zabrał mieszkaniec, który odniósł się do podwyżek opłat TBS i MOPS – usługi 
opiekuńcze i obiady. 
 

 
Ad pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Duczek zamknął LVII 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Pełny przebieg obrad LVII Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/28283/lvii-nadzyczajna-sesja-rady-w-dniu-piatek-8-lipca-

2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
Dariusz Duczek (-) 

 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

 

 


